



**Najla Al Shirawi**  
Group Chief Executive Officer

## SICO Named Best Investment Bank in Bahrain at Global Finance World's Best Investment Banks 2025 Awards for Sixth Consecutive Year

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank, with direct presence in Bahrain, Saudi Arabia, and the UAE, was named Best Investment Bank in Bahrain at the 2025 Global Finance World's Best Investment Banks Awards for the sixth consecutive year. The award reaffirms SICO's position as a trusted financial institution, consistently delivering strategic advisory services and executing landmark transactions that drive economic growth and capital market development in the MENA region.

**SICO's Group CEO, Najla Al Shirawi**, shared her pride in the continued achievements across SICO's business lines, stating: "Being named Bahrain's Best Investment Bank for the sixth consecutive year is a testament to our unwavering commitment to excellence, innovation, and delivering meaningful value to our clients. This recognition highlights the dedication of our outstanding team and the trust our clients continue to place in us. It also reinforces our active role in leading complex, high-impact transactions across the region. We remain dedicated to shaping the investment landscape with strategic advisory services and landmark deals that create lasting impact."

In 2024, SICO Investment Banking played a significant role in various transactions across the region. SICO successfully led the BHD 9 million initial public offering (IPO) of AlAbraaj Restaurants Group, which was oversubscribed by 2.6 times. The firm served as Co-Lead Manager for Lulu Retail's IPO on the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX), supporting one of the largest hypermarket chains in the Middle East as it prepared for its listing, further solidifying SICO's presence in the UAE.

It also acted as the Joint Lead Manager (JLM) and Joint Bookrunner along with regional and international banks for BBK's USD benchmark 5-year bond, yielding 6.875%, with the order book

closing at approximately USD 1 billion. Moreover, SICO provided financial advisory services for the merger between Truffle Hospitality and Bahrain Family Leisure Company (BFLC).

SICO Investment Banking has built a strong reputation as a reliable and experienced advisor in Bahrain, having played a key role in several landmark transactions. Notable deals include Kuwait Finance House's cross-border acquisition of Ahli United Bank, the APM Terminals IPO—the most successful on the Bahrain Bourse in the past decade—and the National Bank of Bahrain's acquisition of Bahrain Islamic Bank.

Global Finance award winners are selected based on several criteria, including market share, number and size of deals, level of service and advice offered to clients, structuring capabilities, distribution network, efforts to address market conditions, innovation, pricing, after-market performance of underwritings, and market reputation.

- Ends -

#### **About SICO**

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 7.4 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

#### **Media Contact:**

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: [noweis@sicobank.com](mailto:noweis@sicobank.com)



نجلاء الشيراوي  
الرئيس التنفيذي

## للعام السادس على التوالي، سيكو تفوز بجائزة "أفضل بنك استثماري في البحرين" ضمن جوائز جلوبال فاينانس ورلد لأفضل البنوك الاستثمارية 2025

فازت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية والذي يحظى بتواجد مباشر في البحرين والسعودية والامارات العربية المتحدة، بجائزة "أفضل بنك استثماري في البحرين" ضمن جوائز جلوبال فاينانس ورلد لأفضل البنوك الاستثمارية 2025، وذلك للعام السادس على التوالي. تعكس هذه الجائزة المرموقة لتؤكد مكانة سيكو الرائدة كمؤسسة مالية موثوقة، تلتزم بتقديم خدمات استشارية استراتيجية متخصصة، وإنجاز صفقات هامة تساهم في دعم التنمية الاقتصادية وتطوير أسواق رأس المال في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

وأعربت السيدة نجلاء الشيراوي، الرئيس التنفيذي لسيكو عن اعتزازها بإنجازات سيكو المتواصلة في جميع خطوط أعمالها قائلة: "إن الفوز بجائزة أفضل بنك استثماري في البحرين للعام السادس على التوالي هو إنجاز نفخر به ويعكس التزامنا الراسخ بالتميز والابتكار في تقديم الخدمات الاستشارية والحلول الاستثمارية المتكاملة. هذا التكريم هو ثمرة الجهود المتواصلة لفريقنا المتميز وثقة عملائنا بنا، كما يؤكد على دورنا الفعال في تنفيذ الصفقات الهامة والمعقدة في المنطقة. وسنواصل جهودنا الدؤوبة في تقديم خدماتنا الاستشارية المتخصصة وصفقاتنا الهامة لتحقيق أفضل النتائج لعملائنا ودعم أسواق رأس المال".

وقد قام قسم الخدمات المصرفية الاستثمارية في سيكو خلال عام 2024 بدور جوهري في العديد من الصفقات الهامة في المنطقة، حيث نجحت سيكو في قيادة الاكتتاب العام الأولي لمجموعة مطاعم الأبراج وتغطية إجمالي حجم الاكتتاب 2.6 ضعفاً. كما تم اختيار سيكو لتكون مدير الاكتتاب المشترك للطرح العام لأسهم شركة لولو للتجزئة والإدراج في سوق أبو ظبي للأوراق المالية، بما يدعم أكبر سلاسل المتاجر الكبرى في الشرق الأوسط.

بالإضافة إلى ذلك، تم تعيين سيكو كمدير رئيسي ومدير سجل مشترك إلى جانب عدد من البنوك الإقليمية والدولية، في إصدار سندات مقيمة بالدولار الأمريكي لبنك البحرين الوطني، حيث تم اغلاق سجل الطلبات عند حوالي مليار دولار. كما قدمت سيكو خدمات مالية استشارية لصفقة الدمج المقترحة بين شركة ترفل للضيافة والشركة البحرينية للترفيه العائلي.

ويعد قسم الخدمات المصرفية الاستثمارية في سيكو شريكاً موثقاً يتمتع بخبرة واسعة في البحرين، وقد حقق مكانة راسخة في تنفيذ صفقات الدمج والاستحواذ وعمليات الطرح العام الأولي. قدم الفريق خدماته الاستشارية في بعض من أكبر الصفقات وأكثرها تعقيداً في البلاد، مثل صفقة استحواذ بيت التمويل الكويتي على البنك الأهلي المتحد والإدراج المزدوج، والتي تُعد واحدة من أكبر صفقات الاستحواذ في القطاع المصرفي، والطرح الأولي للاكتتاب العام في شركة إي بي إم تيرمينالز البحرين، التي تُعتبر واحدة من أكثر عمليات الاكتتاب نجاحاً في بورصة البحرين خلال عقد كامل، بالإضافة إلى صفقة استحواذ بنك البحرين الوطني على بنك البحرين الإسلامي.

تجدر الإشارة إلى أن اختيار الفائزين بجوائز جلوبال فاينانس يتم استناداً إلى مجموعة من المعايير التي تشمل حصة السوق، وعدد وحجم الصفقات، وجودة الخدمات المقدمة، والاستشارات التي يتم توفيرها للعملاء، كما يتم تقييم إمكانيات الهيكلية، وشبكة التوزيع، والجهود المبذولة لمواكبة تغيرات السوق، والابتكار، والسعر، ومتابعة أداء الأسهم في السوق الثانوية، والسمعة التي تم اكتسابها في الأسواق.

- انتهى -

#### نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 7.4 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعيتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثقاً يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، أدت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عربية من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسسية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكانياتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس

مدير العلاقات العامة، سيكو

هاتف مباشر: 1751 5017 (+973)

البريد الإلكتروني: [noweis@sicobank.com](mailto:noweis@sicobank.com)